

Internship theses 2014 – Master of Science in Information Systems

Mémoires de stage 2014 – Master ès Science en Systèmes d'information

Name/Nom	First name/Prénom	Title/Titre	Teacher/Enseignant-e
AVDIJI	Hazbi	Gift Card Architecture in a Global Integrated Luxury Retail System	Legner Ch.
BORLAT	Aurore	Usage et création de valeur de l'audit IT externe pour une entreprise	Missonier S.
BOUABDALLAH	Rym	Efficacité et Gouvernance des Projets Systèmes d'Information Complexes Globaux Challenged-PSI-CGC: Etude de Cas du Projet Elixpedia	Missonier S.
BUCHS	Nicolas	Programme JT: analyse du programme management	Bienz P.
GOMEZ	Sikka Nikita	Etude et évaluation de BPM Software pour la gestion des mandats dans les PME Analye d'un cas pratique : MHYLAB	Estier Th.
LANCELLE	Florian	Business Model Alignment Supporting Swiss Startups Abroad	Pigneur Y.
LIENHARD	Kenny	A Method to Design an Information Systems Architecture for the Complex Hospital Organization	Legner Ch.
LUNA BACA	Christian Rodolfo	Collaboration Sites and Knowledge Management: The Case of Novartis Pharma AG	Wentland M.
PHAM	Viet Phuong	L'applicabilité de l'IT - Outsourcing sur une banque privée suite à une restructuration	Missonier S.
PIPOZ	Amélie	Globalization and Local Responsiveness: how Nestlé tries to find the right balance	Legner Ch.
RUBATTEL	Thomas	Redesign of a web Application fo the clinical studies management	Stoffel K.
SYEDA	Sarah Fatima	Selection and Effectiveness of Cloud-Based Project Management Tolls and Implementation of Clarizen (Cloud-Based) in Small Medium Enterprise	Missonier S.
VOUARDOUX	Stéphanie	Audit informatique : De l'entreprise idéale à la réalité du terrain...	Ghernaouti S.